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Van de voorzitter                                                                  Ramon Meesters 

 
Beste wijkgenoten, 
 , 

et de zonnige nazomer achter de rug en met de 
herfst in volle gang, maken we ons als wijkbe-
raad weer op om te investeren in onze wijk. Om 

haar mooier en aangenamer te maken. Zo wordt op dit 
moment ons winkelcentrum opgeknapt. Het wordt groe-
ner en vriendelijker. De blauwe tegels over het brugget-
je zijn inmiddels vervangen: peuken kunnen nu niet 
meer klem komen te zitten in de voegen. Ook de straten 
ernaar toe worden aantrekkelijker gemaakt door het 

verwijderen van het asfalt in ruil voor klinkers. Het winkelcentrum wordt 
mooier gemaakt voor de klanten. Met dank aan de inspanning van al die 
wijkgenoten die hebben geparticipeerd in de projecten om - met extra geld 
van de gemeente - het achterstallig onderhoud zoveel mogelijk weg te 
werken. En die tijdens overlegsessies aangaven een mooi winkelcentrum 
vaak belangrijker te vinden dan de stoep in hun eigen straat. Ik doe daarom 
hierbij een oproep aan de winkeliers om ook hun steentje bij te dragen door 
zich te organiseren in een winkeliersvereniging en het stoepje voor de 
eigen deuren schoon te houden. Dat hebben wijkbewoners na al die in-
spanningen wel verdiend, vind ik. 
 
     Dit jaar bestaat Commissie Loosduinen 100 jaar. De commissie heeft 
het bijzondere recht - vastgelegd bij Koninklijk Besluit- om gevraagd en on-
gevraagd advies te geven aan raadsleden en stadsbestuur.  Alle wijkbe-
raden van Loosduinen, dus ook Houtwijk, zijn vertegenwoordigd in dit 
orgaan. Dit leidt dan ook tot een bijzonder goede samenwerking tussen de 
wijken en ons stadsdeelkantoor. De periode met festiviteiten ligt groten-
deels achter ons. De commissie kijkt terug op een geslaagd jubileum, met 
veel feestelijke momenten waarbij we zelfs werden vereerd met een be-
zoek van Koningin Máxima aan ons erfgoedpark bij het Loosduins mu-
seum, de molen en de abdijkerk. Door alle festiviteiten is de bekendheid 
van Commissie Loosduinen toegenomen. Ook de interactie neemt toe. Er 
bestaat nu zelfs een app-groepje waarbij raadsleden en commissieleden 
elkaar informeren over wat er speelt als het om Loosduinen gaat. Zo hou-
den we de lijntjes kort en zit de commissie eerder met besluitvormers aan 
tafel. Want 'zit je niet aan tafel, dan sta je waarschijnlijk op het menu'… En 
dat willen we natuurlijk niet. 
 

Op woensdag 8 november 2023 
's avonds vindt de najaarsleden-
vergadering van onze vereniging 
plaats (zie ook pagina 20). Ieder-
een wordt van harte uitgenodigd 
om hierbij aanwezig te zijn. Het 
thema van de avond is 'Veiligheid 
in en rondom het huis'. Een aantal 
professionals is uitgenodigd om 
de aanwezigen bij te praten met 
cijfers, ‘tips and tricks’. Zelf kijk ik 
uit naar de rondvraag om van u te 
horen wat u vindt dat aandacht 
behoeft en wat beter kan. 
 

     Ik wens u met deze uitgave van het wijkblad veel leesplezier toe en zie 
u graag tegemoet op de ledenvergadering.  
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Bestuursnieuws

 

Kinderrechten  

 

Maandag 20 november 2023 is het 
weer de internationale dag voor de 
rechten van het kind. Deze dag staan 
we niet alleen stil bij het kinderrech-
tenverdrag, maar onthullen we ook 
de prachtige muurschilderingen in de 
drie poorten van de Jan Romein-
straat. In elke poort heeft kunstena-
res Tessa Aalbregt drie gedichten 
overgenomen uit het boek 'Omdat 
alle kindjes rechten hebben...', ge-
schreven door ons bestuurslid Fem-
ke Beeloo-Planken.  
 
Wijkbewoonster Schwanette Beeloo-
Bekkema won in 2022 een deel van 
het buurtbudget Houtwijk en wilde 
dat dit besteed werd aan muurschil-
deringen over de rechten van het 
kind. Daarnaast wilde zij dat het inter-
actief werd, waarbij kinderen aan de 
ene kant plaatjes zien, die ze aan de 

andere kant van het paneel op de 
grote tekening moeten zoeken.  
 
Tijdens de onthulling zal er kort wor-
den gesproken en wordt er getoost 
op dit mooie project. Femke zal enke-
le exemplaren van haar boekje uit-
delen. Er zal voor peuters een pro-
gramma zijn met spelletjes en korte 
voorstellingen. Dit project is tot stand 
gekomen in nauwe samenwerking 
met stadsdeelkantoor Loosduinen en 
Staedion. 

 

Iedereen is welkom op  
maandag 20 november 2023 rond 
10.00 uur tijdens de  onthulling.  

. 

 

Najaarsledenvergadering 
Om een zo goed mogelik contact te onder-
houden met de Houtwijkers plannen wij jaar-
lijks een voorjaars- en najaarsledenvergade-
ring. Zoals u kunt lezen op de achterpagina 
van dit Houtwijkblad wordt op woensdag 8 no-
vember 2023 onze najaarsledenvergadering 
gehouden. Alle wijkgenoten zijn hierbij van 
harte welkom en kunnen desgewenst tijdens 
deze bijeenkomst hun stem laten horen. De 
uitnodiging en de (voor)lopige agenda zijn te 
vinden op pagina 20. Zie ook onze website: 
www.wijkberaadhoutwijk.nl. 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Betaald parkeren in aantocht  
Voor diegenen die het gemist hebben: tussen 
de bedrijven door heeft de gemeente Den 
Haag bekend gemaakt dat er in onze wijk  
betaald parkeren wordt ingevoerd in de Archi-
tectenbuurt. Eind dit jaar wordt onder meer in 
Moerwijk-Oost en een gedeelte van de Binck-
horst vergunningparkeren ingevoerd. In de 
loop van 2024 volgen Vogelwijk-Midden, Vo-
gelwijk-Zuid, Kijkduin, Moerwijk-Zuid en -West 
(inclusief parkeerterrein Zuiderpark), Morgen-
stond en Loosduinen (Architectenbuurt). 
 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Houtwijk knapt iets op… 
Het opknappen van de Hildo Kroplaan/Gerrit 
van der Veenlaan is het eerste grote project 
in het kader van 'Houtwijkknaptop'. Vijf jaar 
geleden maakte de gemeente Den Haag 
samen met wijkbewoners een selectie van de 
grootste pijnpunten, omdat er te weinig geld 
was om alles in een keer aan te pakken. In 
het artikel op pagina 11 van dit blad geeft 
Danny Boers, bestuurslid Wijkberaad Hout-
wijk, even een korte tussenstand. Feit is dat 
er wel stap voor stap  wordt gewerkt, maar dat 
er nog heel veel werk aan de winkel is. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

‘Horror’ busbaan 
Na een lange reeks ongelukken had de ge-
meente Den Haag de 'horror'pollers op de Es-
camplaan vlakbij het Haga-Ziekenhuis uitge-
zet. Ze zouden worden vervangen door came-
ra's die kentekens scannen, zodat overtreders 
die toch over de busbaan rijden automatisch 
een bekeuring krijgen. Echter, ondanks die 
dreiging was er geen enkele schroom om ge-
woon  door te rijden. Zorgde voor gevaarlijke 
situaties voor voetgangers en fietsers en voor 
overlast aan omwonenden. Begin oktober zijn 
eindelijk de camera’s geplaatst en krijgen 
overtreders nu een boete van 140 euro.  

THEMA 
VEILIGHEID 
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  Bestuursnieuws

Herinneringsboom 

 
Eind dit jaar zal er naast Wijkz Bokkefort 
een herinneringsboom worden geplaatst 
worden voor de overleden Wei Chen. Een 
mooi gebaar van stadsdeelkantoor Loos-
duinen. Samen met zijn weduwe is de 
toona sinensis flaming uitgezocht. Een 
prachtige boom, oorspronkelijk uit China, 
die met zijn roze bladeren in het voorjaar 
een bijzondere verschijning is. Later in 
het jaar kleurt de boom groen. Op pagina 
18: Hartverwarmende inzamelingsactie 
voor familie Chen. 

               
De afgelopen maand heeft een onverlaat 
weer op vele plaatsen in Houtwijk nare 
teksten achtergelaten. Ook vond iemand 
het 'grappig' het kunstwerk in een van de 
poorten aan de Jan Romeinstraat te 
vernielen (zie pagina 4). Een actie waar-
mee je niet alleen de winnaar van het 
buurtbudget en de kunstenaar pakt, maar 
ook het speelplezier van jonge kinderen 
vergalt. Daarom een oproep aan ieder-
een: zie je mensen met spuitbussen lo-
pen? Meld dit direct via 0900-8844.  

 
De geschiedenis blijft zich herhalen. Op 
Nextdoor was te lezen dat onverlaten een 
speeltuin in de wijk hebben toegetakeld. 
Buurtgenoten reageerden geschokt op 
deze gebeurtenis en roepen om wraak. 
Helaas waren er geen getuigen. Uiteraard 
is het belangrijk om in dit soort gevallen 
altijd de politie te waarschuwen. Los 
daarvan zou het een motivatie kunnen 
zijn om eens mee te lopen met ons 
Buurtpreventieteam om te helpen de boel 
in de gaten te houden (zie pagina 7).

Vernielzucht 
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Stadsdeel Loosduinen.                                                                                                             Andreas Dijk        

 

Even voorstellen 
Felicia, onze WJP-er…
  
Sinds maart 2022 werkt Felicia 
Groenendijk als gemeente-ambte-
naar in Loosduinen met als pri-
maire aandachtsgebieden Hout-
wijk, Kom Loosduinen en Kraay-
enstein.  
  
Felicia was eerder vrijwilligerscoör-
dinator, programmeur- en festival-
coördinator in de muzieksector, ma-
nager in de kinderopvang en docent 
in het praktijkonderwijs. En nu is zij 
dus WJP-er (WJP staat voor Welzijn, 
Jeugd en Participatie). Zij houdt zich 
onder meer bezig met subsidies voor 
buurt- en wijkactiviteiten die bijdra-
gen aan de leefbaarheid, samen-
hang en samenwerking. Ook is zij 
eerste contactpersoon voor alle 
maatschappelijke organisaties en 
initiatieven. Zo houdt zij zich, bijvoor-
beeld, ook bezig met de samen-
werking tussen gemeente en Wijkz, 
Meion en politie. 
  

Mens staat centraal 
Felicia: “Deze functie raakt alles wat 
ik belangrijk vind. Je zit in een werk-
veld waar het draait om het sociale 
en vrijwilligheid: de mens staat cen-
traal. Extra aan het hart gaan mij de 
groepen die kwetsbaar zijn, zoals 
kinderen of mensen met een psychi-
sche kwetsbaarheid. Ook zij moeten 
gezien en gehoord worden.” En wat 
haar keuze voor Loosduinen betreft: 
“Loosduinen wijkt af van de meeste 
andere stadsdelen. In veel buurten 
is het nog echt ‘ons kent ons’. Er is 
ook een boeiende mix van positieve, 
mooie initiatieven en saamhorigheid, 
zoals de prachtige initiatieven op 
gebied van gezamenlijke tuintjes, 
straatfeesten, noem maar op. Toch 
is er ook een kwetsbaarheid op veel 
gebieden en niveaus, maar wat altijd 
opvalt is de onderlinge zorgzaam-
heid en veerkracht.”  
 

Contacten met bewoners 
Wat Felicia doet is voor de bewo-
ners, maar haar contacten zijn voor-
al met organisaties en bewonersini-
tiatieven. Wijkz is al genoemd, maar 

ook de wijkberaden zijn belangrijk. 
“Je mag in je handen knijpen met de 
mensen van de wijkberaden en 
Commissie Loosduinen. Ze zijn po-
sitief en oplossingsgericht.” Ook de 
buurtpreventie- en buurtinterventie-
teams zijn belangrijk. “Deze teams 
zijn echt een verrijking voor de 
veiligheid. Hun inzet is ontzettend 
waardevol voor de politie en de 
handhaving.” Er zijn veel overleggen 
en vergaderingen die Felicia zou 
willen bijwonen, maar dat is helaas 
niet altijd mogelijk. “Soms vallen ver-
gadertijdstippen samen. Daarnaast 
moet je voorkomen dat avond- en 
weekenduren niet te erg botsen met 
je gezinsleven.” Daarbij komt dat 
haar werkgebied door het wegvallen 
van een collega inmiddels heel 
Loosduinen bestrijkt.  

 

Zichtbaar en bereikbaar 
Felicia is bij allerlei activiteiten en 
bijeenkomsten aanwezig en doet 
ook mee aan het inloopspreekuur 
dat op de eerste dinsdag van de 
maand op wisselende locaties is. 
“Op de Facebookpagina van het 
stadsdeel laten we weten waar de 
inloop plaatsvindt. Voor individuele 
gevallen is er overigens de opbouw-
werker of het Servicepunt XL in de 
Henneberg, daar heb je veel meer 

aan. Dat wil niet zeggen dat mensen 
mij niet mogen benaderen, ik help ze 
graag met het leggen van de juiste 
contacten.” 
  

Loosduins tasje 
Voor nieuwe Loosduiners is er het 
Loosduinse tasje, dit is een draag-
tasje met allerlei informatie over 
Loosduinen om hen welkom te he-
ten. Van een plattegrond met wan-
delroutes en een kookboek met re-
cepten van Loosduiners, cadeautjes 
tot een flyer over het ‘Lief & 
Leedpotje’ voor je straat. Allerlei par-
tijen hebben meegedaan om er iets 
leuks van te maken. Van de winke-
liersvereniging tot en met de politie 
en de wijkberaden. De gedachte 
achter het tasje is dat het voor nieu-
we bewoners belangrijk is dat zij zich 
snel thuis voelen in Loosduinen en 
weten waar zij allemaal terecht 
kunnen en wat er voor wie er te doen 
is. “Ik zou graag elke nieuwe bewo-
ner welkom willen heten en een tasje 
willen geven. Maar dat kan niet, want 
door de privacyregels mogen wij niet 
uit de gemeentelijke administratie 
halen wie er nieuw is komen wonen. 
Woningcorporaties weten natuurlijk 
wel wie hun nieuwe huurders zijn en 
zij geven hen het tasje.” 
  

Toverstok 
Felicia zou dolgraag een toverstok 
hebben, want er valt zoveel te 
verbeteren. “Menskracht en geld, 
het is er gewoon te weinig. We doen 
wat we kunnen met de toch beperkte 
middelen. De wensen zijn - net als bij 
de bewoners - legio: meer welzijn, 
meer wijkagenten, meer aandacht 
voor jongeren, meer onderhoud… 
Ook zou iedereen zich veilig moeten 
kunnen voelen. Fysiek maar ook 
mentaal. Veel sociale onveiligheid 
ontstaat vanuit armoede. Als je daar 
eenmaal in terechtkomt - en het kan 
iedereen overkomen - is het lastig 
om er weer uit te komen. Goede 
communicatie en samenwerking zijn 
belangrijk. Dat  moet dan niet alleen 
óver mensen gaan, maar ook mét.”
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Jongerenwerk in Houtwijk                        Fabienne Boers 
      

Iedereen draagt steentje bij!  
De zomer zit erop en wijkcentrum Bokkefort is verrijkt met 
een gezellige geveltuin. Alle Wijkz-collega’s hebben een 
steentje bijgedragen aan deze aanwinst en we krijgen 
regelmatig positieve reacties. Buurtbewoners vinden 
namelijk dat het er gezellig en vriendelijk uit ziet. Voor de 
jeugd is het een attractie. Kinderen vinden het leuk om de 
plantjes water te geven en om onkruid weg te halen. Na 
de geveltuin is het volgende groene project aan de 
achterkant van het pand. De moestuinbakken staan er al 
maar moeten nog worden gevuld. We zijn altijd op zoek 
naar enthousiaste Houtwijkers met groene vingers! 
Tijdens de zomervakantie was er hier voor de jeugd van 
alles te doen. Zo zorgde het Kinderwerk samen met 
Wijkberaad Houtwijk voor een geweldige activiteit met 
springkussens en konden jongeren sushi maken. Nu op 
naar de herfstvakantie en Halloween. Heeft u een leuk 
idee voor de wijk? Laat het ons weten! 
 

Buurtpreventie Houtwijk                                                                               Andreas Dijk                      
  

Zo heerlijk rustig 
Zestig jaar geleden zong Wim Sonneveld ‘Zo heerlijk 
rustig’. Dat gevoel hadden wij - enkele incidenten buiten 
beschouwing gelaten - afgelopen zomer. Het beeld werd 
bevestigd in gesprekken die wij met netwerkpartners als 
politie, handhaving, wijkberaad en Wijkz hadden. Eind 
maand augustus genoten wij van politieke belangstelling. 
Marieke van Doorn, fractievoorzitter van D66 in de ge-
meenteraad (rechts op de foto), ging mee om de praktijk 
van ons vrijwilligerswerk te ervaren en om te zien waar 
de gemeente ondersteuning zou kunnen bieden. 
Inmiddels zijn wij van op pad bij lang daglicht overge-
schakeld op fietsen in het donker. Binnenkort zullen 
teamleden wel weer met een spuitbus te zien zijn als zij 
op passende plekken ‘zet je licht aan’ op het wegdek 
aanbrengen. Ook is het oog al gericht op de jaarwisseling. 
Wij participeren weer in het overleg van gemeente, 
politie, handhaving, brandweer, woningcorporaties en 
welzijnswerk om een zo veilig mogelijke oud-en-nieuw-
viering in Loosduinen/Houtwijk te hebben.     

 . 

 WhatsApp Buurpreventie Loosduinen/Houtwijk                             
 

Kort politieverslag  
 
Periodiek overleg met Politie Loosduinen (augustus  2023). Woning-
inbraken: in juli 9 meldingen, waarvan 3 pogingen tot inbraak. Vooral ra-
men werden geforceerd. Bedrijfsinbraken: geen meldingen. Auto-
inbraken: 10 meldingen verspreid over heel Loosduinen.  Autodiefstal: 3 
meldingen. Fietsdiefstal: in juni waren er 85 meldingen, in juli 39. Vooral 
bij de Loosduinse winkelcentra, waaronder ook Houtwijk, werden hoofd-
zakelijk elektrische fietsen gestolen. Motordiefstal: 1 melding. Project 
Camera in beeld (zie afbeelding) gaat van start. In de strijd tegen misdaden 
zullen wijkgenoten die een camera als deurbel hebben worden gevraagd 
om die aan te melden bij de politie. Meer informatie: www.politie.nl 

Wijkz-collega’s Fabienne Boers (links) 
en Kim Nossent bij Wijkcentrum Bokkefort 

Politieke belangstelling 
voor onze buurtpreventie 
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Loosduinen/Houtwijk                                                        
 

Messenverbod in Den Haag 
Heel veel stadsgenoten maken 
zich zorgen over de vele ge-
weldsincidenten in de afgelopen 
tijd, soms met dodelijke afloop. 
Daarom is het goed nieuws om te 
vernemen dat tal van gemeen-
ten, waaronder Den Haag, een 
messenverbod gaan invoeren. 
Ook gebruiksmessen zoals zak- 
en keukenmessen worden dan 
verboden. Burgemeester Jan van 
Zanen laat hiervoor de APV 
(Algemene Plaatselijke Veroorde-
ling) wijzigen en kreeg daarvoor 

steun van vrijwel de gehele gemeenteraad. Het verbod moet het aantal 
geweldsincidenten met steekwapens in de stad terugdringen. 'Alles wat 
helpt in de strijd tegen alle ellende in de stad wil ik inzetten', zei Van Zanen. 
Nu maar afwachten of deze krachtdadige aanpak effectief zal zijn.  

 

Zwerfvuilrapers in Loosduinen 
In Den Haag blijken 81 vrijwilli-
gers (waarvan ook een aantal in 
Loosduinen) rond te lopen als 
zwerfvuilrapers. Zij maken daarbij 
gebruik maken van de gratis app 
'HelemaalGroen’ en rapen zwerf-
vuil op: alleen, maar toch ook sa-
men... De app maakt namelijk op 
een kaart direct zichtbaar waar 
iemand zwerfvuil heeft geraapt. 
En dat motiveert andere deelne-
mers in dat gebied, zij zien direct 
waar weer actie nodig is! In het 
hele land zijn er al ruim 13.000 
deelnemers druk doende. Per dag wordt er nu zo'n 600 kilometer aan 
zwerfvuil opgeruimd. Ook de gemeente doet mee en stel afvalgrijpers, 
vuilniszakken en handschoenen beschikbaar. Zie voor meer informatie 
over dit sympathieke initiatief: helemaalgroen.nl 

 

S choonmaak sloten en waterkanten 
De gemeente Den Haag is druk 
bezig met het maaien van de 
waterkanten en het opschonen 
van sloten, grachten en kanalen 
in de hele stad. Dat is nodig voor 
de doorstroming van het water, 
om overtollig water af te kunnen 
voeren en om de kwaliteit van 
het water te garanderen. Ook 
Houtwijk wordt hierin meege-
nomen. De gemeente gaat dit 
jaar voor het eerst ecologisch 
maaien. Dat betekent: bij het 
maaien rekening houden met 

het leven van dieren en planten. Door ecologisch te maaien wordt de 
waterkwaliteit beter en komt er meer biodiversiteit (variatie en rijkdom in 
dier- en plantensoorten). De werkzaamheden worden eind oktober afge-
rond en en de effecten daarvan worden hopelijk volgend jaar zichtbaar. 

Pjer Wijsman 

 

 Fietsrondje in Houtwijk 
 

     Wat lezen we voortdurend in de 
krant: veel mensen vieren toch hun 
vakantie in eigen land en ontdekken 
steeds meer, dat het landje aan zee 
erg leuk is. Veel plekjes (dorpen en 
stadjes) worden ineens ontdekt en 
bezocht. Leuk en ik heb vaak gezegd: 
“We gaan naar het buitenland op 
vakantie, maar ons eigen land goed 
kennen, je eigen stad en wijk ontdek-
ken is er helaas vaak niet bij.”  
  
     Over Loosduinen en dus ook over 
Houtwijk ontvang ik berichten in de 
trant van: “Ik wist echt niet dat er zo-
veel leuke plekjes zijn en dat er zo-
veel te doen is. Wandelend of met de 
fiets ontdekken we steeds meer!” Het 
ontdekken van al het groen en de ‘ver-
borgen’ paadjes, is gewoon heel bij-
zonder te noemen. 
  
     Wat misschien leuk is dat het wijk-
beraad een kaartje maakt van, bijvoor-
beeld, gebouwen en speeltuinen, en 
andere bijzonderheden. Waar we dan 
langs kunnen fietsen en waar de deel-
nemers nadere informatie krijgen. Kijk 
eens naar de straatnamen, mogelijk 
kunnen deze wat nader worden uitge-
legd. Het kan zijn dat zo’n route over 
een klein stukje ‘vreemd, zijnde niet 
Loosduins, gebied’ loopt, maar dat ne-
men we maar voor lief. Uiteindelijk 
werd in 1923 Loosduinen als zelfstan-
dig dorp ook ‘toegevoegd’ aan het 
areaal van ’s-Gravenhage. 
  
     Als u nog iets bijzonders weet over 
gebouwen of fietspaadjes in meer dan 
Houtwijk alleen, te denken valt aan 
Groot-Loosduinen, laat dat even we-
ten aan het secretariaat van de Com-
missie Loosduinen of van Wijkberaad 
Houtwijk. Uiteindelijk blijft dit het 
groenste en mooiste stadsdeel om in 
te wonen en je in te bewegen…en 
Houtwijk maakt hier zeker deel van uit. 

 

www.commissieloosduinen.nl 



 

 10 

Zomers Houtwijk                                               

Het was me het zomertje wel… 

Wat hoogtepunten in beeld…
De zomerperiode is voorbij gevlo-
gen en we zitten nu alweer in 
hartje herfst. In dit artikel zetten 
we toch nog even enkele zomerse 
hoogtepunten op een rij. Wie zegt 
er dat er eigenlijk niets gebeurt in 
Houtwijk…? 
 
Commissie Loosduinen 100 jaar 
Honderd jaar geleden, in juni 1923, 
kwam Loosduinen bij Den Haag. 
Toen ontstond ook de Commissie 
Loosduinen, een unieke constructie 
in Nederland. Den Haag is de enige 
gemeente die zo'n kleine 'dorpsraad' 
heeft die gevraagd EN ongevraagd 
advies mag geven aan de gemeen-
teraad. Een recht waarvan de com-
missie regelmatig gebruik maakt. 
Om het honderdjarig bestaan te vier-
en waren er drie feestweken met 28 
grote en kleine evenementen. (1) 
 
Midsummerparty 
Samen met sv Houtwijk werd op hun 
speelvelden een groot feest neer-
gezet. Met spelletjes, springkus-
sens (2), een voetbalwedstrijd en 
gezellige muziek. Tegelijkertijd was 
er op het Loosduinse Hoofdplein een 
echt ‘zingende flat’, waarbij tiental-
len enthousiaste koorleden samen 
met Gregor Bak een aantal liederen 
zongen, waaronder de 'Ode aan 
Loosduinen'.(3) 
 
Peenbuikersmaaltijd 
Bij de Peenbuikersmaaltijd konden 
zich 30 gewaardeerde Loosduinse 
vrijwilligers in Loosduinen aansluiten 
voor een eenvoudige maaltijd. Het 
ging hierbij onder meer om wijkpre-
venters, het Dickens Naai Team en 
om medewerkers van Buurtboer-
derij De Nijkamphoeve en van mo-
len De Korenaer en vele anderen. Er 
schijnt zomaar een nieuwe traditie te 
zijn geboren. (4) 
 
High tea voor 100-jarigen 
Een speciale High tea voor 100-
jarigen was ook een groot succes. 
Wat genoten al deze mensen die  
Voor 1933 geboren waren van  
deze zonnige middag. Een bijeen- 
komst met cadeautjes, dans, muziek 
en heel veel gezelligheid!  

 
Afsluiting festiviteiten 
Op zaterdag 1 juli 2023 werden de 
jubileumfestiviteiten afgesloten met 
Montmartre Loosduinen. Voor deze 
speciale gelegenheid gingen we 
honderd jaar terug in de tijd. De 
vrijwilligers van het. Dickens Naai-
team maakten mooie kleding uit de 
jaren '20! Daarnaast was er overal 
van veel zang en dans te genieten. 

Ook stonden er 
kraampjes  van 
kunstenaars met 
schilderijen, sie-
raden, beelden 
in allerlei soorten 
en maten. 

 
Kids 2-daagse 
In de zomervakantie werd weer een 
Kids 2-daagse georganiseerd. Cir-
cusschool Circaso kwam langs om 
alle buurtkinderen de circuskneep-
jes te leren kennen! Ook leerden de 
bekwame instructeurs de kinderen 
ingewikkelde trucs en acrobatiek. 
Ontzettend mooi om te zien dat jong 
en oud zo genoten van deze dag. Op 
www.circaso.nl is meer informatie te  
vinden over deze school! Op de 
tweede dag konden de kinderen zich 
nog eens uitleven, maar dan met al-
lerlei spelletjes en ook op uitdagen- 
de springkussens. (5) 
 

1 

 

2 

3 

4 

5 



 

 11 

 

Commissie Loosduinen 100 jaar 

Nieuwe Loosduinse boeken 
Voor het 100-jarig bestaan van de com-
missie Loosduinen, werden er twee boe-
ken over Loosduinen geschreven. Een 
verzamelboek waaraan tientallen schrij-
vers meewerkten èn een speurtocht in 
boekvorm voor de Loosduinse jeugd en 
hun ouders. Al wordt dat laatste boek ook 
regelmatig gebruikt door ouderen, want 
hoe leuk is het om te wandelen door 
Loosduinen en tegelijkertijd leuke verha-
len te lezen over al die objecten waar je 
langs komt te lopen.  
 
De auteurs zijn Pjer Wijsman en Femke 
Beeloo-Planken die respectievelijk ‘Commis-
sie Loosduinen. ‘Loosduinen honderd jaar bij 
Den Haag’ en ‘Loosduinen saai? Echt niet!’ 
schreven. De boeken werden eind juni uit-
gereikt aan Jaap Smit, commissaris van de 
Koning, en aan burgemeester van Zanen en 
zijn wethouders. Groot was de verrassing dat ook koningin Máxima even langs kwam en de boeken graag wilde 
hebben. Leuk was dat zij extra aandacht had voor de illustrator van het boek 'Loosduinen saai?! Echt niet!'. Yuna 
Planken mocht dan ook vertellen over haar medewerking aan dit boek. De boeken zijn via bol.com te koop. De 
elektronische uitvoering kost 6 euro en is bij een abonnement bij Kobo gratis. Het hierboven afgebeelde Posthoorn-
artikel is - beter leesbaar - terug te vinden op onze website www.wijkberaadhoutwijk.nl.  
 
Houtwijk knapt op 
  

Een stap in de goede richting... 
Sinds de aanleg van Houtwijk in de zeventiger ja-
ren heeft de gemeente Den Haag geen grootschalig 
onderhoud uitgevoerd. Dit gaat lang goed, maar nu, 
zo’n 45 jaar later, begint deze verwaarlozing de kwa-
liteit van de wijk echt aan te tasten. In 2018 heeft een 
groep vrijwilligers daarom een rapport opgesteld 
met als titel ‘Houtwijk: opmaat naar Residentie-kwa-
liteit’. De aandachtspunten hierin werden door de 
Haagse politiek opgepakt en er werd in het college-
akkoord geld gereserveerd.  
 
Echter, het gereserveerde geld was te weinig voor het 
opknappen van de gehele wijk en daarom heeft de ge-
meente Den Haag samen met wijkbewoners een selec-
tie van de grootste pijnpunten gemaakt. Nu, vijf jaar 
later, zien we de resultaten van de inspanningen met de 
aanpak van het eerste grote project Hildo Kroplaan/ 
Gerrit van der Veenlaan. Informatie hierover is te vinden 
via de QR-code hiernaast. Later volgen ook de Laan 
van de Mensenrechten en de Burgemeester Hovylaan. 
"We zijn blij dat de gemeente deze locaties oppakt, 
maar zien tegelijkertijd dat voor grote delen van de wijk 
nog geen aanpak is voorzien. Dat willen we de 
komende tijd weer bij de politiek op de agenda krijgen. 
Als bestuur denken na over een geschikte aanpak!", 
aldus Danny Boers, bestuurslid Wijkberaad Houtwijk. 
 

Het eerste grote opknapproject… 
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Duurzaam Den Haag 
 

Een mooie mijlpaal… 
Stichting Duurzaam Den 
Haag bestond op 11 okto-
ber 2023 tien jaar! Deze 
mooie mijlpaal werd uit-
gebreid gevierd met een 
Duurzame 10-daagse. In 
elk stadsdeel werden sa-
men met bewoners en be-
wonersorganisaties, acti-
viteiten georganiseerd op 
het gebied van energie, 
groen, voedsel, circulari-
teit en mobiliteit.  
 

Duurzaam Den Haag was de afgelopen 10 jaar de drijvende kracht achter 
een aantal grote projecten. Zoals Operatie Steenbreek, waarbij bewoners 
tegels kunnen inruilen voor gratis planten. Of Bomen voor Den Haag, 
waarbij sinds 2021 jaarlijks meer dan 1.500 gratis bomen worden uit-
gedeeld aan bewoners van de stad. Ook op het gebied van energie be-
sparen en energie opwekken is de stichting actief. Bewoners worden 
opgeleid tot energiecoach en geven gratis advies over energie besparen.  
Daarnaast ondersteunt Duurzaam Den Haag ook bij het opzetten van 
energiecoöperaties, zoals in Molenwijk. Hierdoor kunnen bewoners zonder 
eigen dak en met een kleine portemonnee toch meeprofiteren van de 
opbrengsten van collectieve zonnepanelen. Duurzaam Den Haag helpt en 
ondersteunt bewoners om duurzaam te doen en zet zich in voor een 
rechtvaardige energietransitie en een groene, gezonde en veerkrachtige 
stad. Interesse om de enthousiaste teams te komen versterken? Neem dan 
even een kijkje op duurzaamdenhaag.nl voor een overzicht van alle 
stichtingsactiviteiten en voor de beschikbare projecten. 
                                                                                            

Duinbehoud 
 

Op zoek naar de ‘Oude duinen’… 
Iedereen kent toch de dui-
nen: de mooie, golvende 
zandheuvels langs de Ne-
derlandse kust. Geologen 
noemen dit de ‘Jonge Dui-
nen’. Dit betekent dat er 
ook ‘Oude Duinen’ zijn. 
Waar zijn die te vinden?  
 
Oude Duinen liggen landin-
waarts van de Jonge Duin-
en, vooral langs de kust van 
Noord- en Zuid-Holland, van 
Alkmaar tot iets voorbij Den Haag. Ze zijn te herkennen aan de vele land-
goederen en buitenplaatsen. Vooral in Zuid-Kennemerland en rond Was-
senaar zijn bosrijke gebieden met op elkaar aansluitende landgoederen. In 
veel van die landgoederen zijn nog duinvormen te zien. De Oude Duinen 
ontstonden duizenden jaren geleden langs de toenmalige, meer 
landinwaarts gelegen kustlijn. Tussen de eerste strandwal en de volgende 
bleef een lager stuk voormalig strand achter. Dat noemen we een 
strandvlakte. Die lage stukken waren vrij nat, en na verloop van tijd ont-
stond daar een laagje veen. Vooral in Zuid-Kennemerland bij Wassenaar 
zijn de vroegere strandvlakten mooi herkenbaar als weilanden tussen de 
landgoederen. 
                                                                                  www.duinbehoud.nl  
 

Theo van Daalhoff 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                 							          
     Kabbelen… 
     Er gebeurt veel in de wereld, maar 
ook veel in de stad en in de wijken. Er 
zijn dan momenten dat ik me daarvoor 
volledig afsluit. Zo ook op een mooie 
donderdagochtend in september. Het 
weer was fraai. Ik fietste door de wijk, 
langs het winkelcentrum Houtwijk, dat 
hopelijk fraaier gaat worden dan voor-
heen. Ik ben er niet trots op dat ik voor 
het grotere inkoopwerk soms naar ‘De 
Sav’ ga. Wellicht verandert dat straks. 
En gaat ons winkelcentrum wat meer 
uitstraling krijgen door de vernieu-
wing. Bij de bakker werd ik vriendelijk 
geholpen en de aangeschafte gevulde 
koek was kakelvers. Dát verwachtte 
ik, als kleinzoon van mijn opa, ooit een 
vermaard banketbakker in Loosdui-
nen. Het kabbelde in Houtwijk die 
ochtend…  
 
     Ik was op weg naar Popradar. Een 
muziekcentrum in de authentieke ge-
bouwenrij tegenover de Hovylaan. 
Terloops verorberde een meeuw een 
kikkertje aan de walkant van het 
vaarwater. Ons Franstalige muzikale 
kwartet, drie uit Houtwijk en één uit de 
Notenbuurt, nét tegenover de tram-
baan lijn 2, ging in de studio van Hol-
lands Spoor, op de zolder van Pop-
radar, aan 
de slag om 
te proberen 
een cd te 
maken. We 
pretenderen 
niet dat we 
ooit in het 
Stade de 
France in Parijs zullen staan… Het is 
gewoon aardig om vast te leggen wat 
we wekelijks zoal oefenen en waar-
mee we geregeld, vooral in Loos-
duinen, wat publiek mogen vermaken. 
Zo doen we dat met Le Chant des 
Dunes. Toen we aan het eind van de 
dag klaar waren, fietste ik naar huis. 
Een zonnetje scheen en het kabbelde 
voort  in Houtwijk… 

F
o

to
: R

o
n

ald
 van

 W
ijk 

Een landhuis in de herfst 
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Sportvereniging Houtwijk  
 

Sportieve tegenslag 
Onze sportvereniging pakt de draad weer snel op na sportieve tegenslag. 
Uiteraard was het een teleurstelling dat het vlaggenschip van de club 
afgelopen seizoen al na één jaar weer degradeerde naar de 4e klasse 
KNVB.  Maar de club heeft de rug gerecht en  de draad weer snel opge-
pakt. Los van een nieuwe selectie met een nieuwe trainersstaf  is het ons 
gelukt om twee nieuwe aansprekende hoofdsponsors aan te trekken. 

 

Twee nieuwe sponsoren 
Nieuwe sponsor is AGAAT! Mooi 
op Maat.  Een onderneming met 
een eigen visie op inrichting voor 
elke doelgroep en waarbij voor 
ieder budget een passende 
oplossing gevonden kan worden 
of het nu gaat om (project)inrich-
tingen, verhuizingen, montage, 
schoonmaken of om advies. Zie 
www.agaatmooiopmaat.nl  
Daarnaast werd er een nieuw 
contract getekend met Kjeld 
Mieremet van Jumbo Mieremet, 
Volendamlaan 670.  Zij waren al 
hoofdsponsor van onze jeugdaf-
deling en hebben hun sponsoring 
verder uitgebreid. Zie hun web-
site www.jumbo.com/winkel/den-
haag/jumbo-den-haag-mieremet.  

 

Nieuwe keuken 
In het clubgebouw is 
hard gewerkt aan de 
installatie van nieuwe 
keukenapparatuur. Het 
Wijkberaad maakte dit 
mede mogelijk. De 
keuken is nu ook ge-
schikt voor het berei-
den van maaltijden 
voor buurtinitiatieven. 
Hieraan willen wij sa-
men met. buurtbewo-
ners invulling geven. 

 

Groeiend aantal jeugdteams 
Ondertussen zijn de 
trainingen alweer in 
volle gang en zien we 
de jeugd verder 
groeien. We starten 
dit seizoen met tien 
teams in de compe- 
titie en verwachten 
verdere groei. De club 
zoekt nog wel trainers 
en begeleiders. 
 
 

 
 
 
 

 

Buurthuis van 
de toekomst: sv 

Houtwijk 
 

In ons clubgebouw, ons aller 
'Buurthuis van de toekomst’, 
worden steeds meer activiteiten 
voor de wijk opgepakt. Samen met 
Wijkberaad Houtwijk willen wij aan 
de sociale functie van ons Buurt-
huis meer invulling gaan geven. 
Hierover zullen wij onze wijkgeno-
ten dan regelmatig gaan informe-
ren in deze nieuwe rubriek in het 
Houtwijkblad.  
  

Allerlei activiteiten 
Veel verenigingen, zoals  VVE’s, en 
andere organisaties weten ons 
gebouw al te vinden voor hun (leden)-
vergaderingen. Daarnaast denken wij 
aan inloopmiddagen voor buurtbewo-
ners voor gezellige praatjes en spe-
lletjes. Maar ook aan het verzorgen 
van maaltijden voor eenzame/oudere 
wijkbewoners tegen een vriendelijk 
prijsje. Dit onder meer op initiatief van 
het wijkberaad en Fonds 1818.  
 

Vrijwilligers gezocht 
Heeft u ook ideeen om op te starten in 
ons Buurthuis of wilt u anderszins 
meedoen/-helpen? Mail dan naar 
secretaris@svhoutwijk.nl of bel Ed 
Jacobs 06-22980973 
 
 

Nieuwsberichten 
Meer informatie over onze vereniging 
is te vinden op: www.svhoutwijk.nl. Op 
voetbalgebied onder meer over een 
aantal mooie derby’s die het 1e elftal 
gaat spelen. Onder meer de buren vv 
Loosduinen, GDA, Duno , Quick en 
ODB komen naar het Rijnveld- Sport-
park. Dat beloven mooie en druk- 
bezochte wedstrijden te worden 
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  Markante wijkgenoten                                                                                                          Marjolein Minks 

 
 

Interview met Ramon Meesters, voorzitter wijkberaad 

‘De wijk, dat zijn wij…!
it afgedrukte interview is 
slechts een greep uit de er-   
varingen en ideeën van 
Ramon. Wilt u de volledige 

versie lezen, scan dan de QR-
code op pagina 19 van dit blad 
(Volg ons via: Website). Ik kan het 
u aanraden. 
 
     Ramon is al sinds 2009 betrok-
ken bij het wijkberaad. Hij vertelt 
waarom hij toen lid werd: “Ik had een 
nogal opportunistische reden. Des-
tijds wilde ik namelijk makelaar wor-
den, maar had geen enkele ervaring 
en ik wist ook niks van Houtwijk als 
wijk waar ik ben gaan wonen.  Ik 
dacht toen ‘Als ik me aansluit bij het 
wijkberaad, dan weet ik álles van de 
wijk en kan ik mijn klanten beter ad-
viseren.’ En zo’n zes maanden later 
vertrok de voorzitter en werd ik zijn 
opvolger.” 
 
     Marjolein herinnert zich nog hoe 
Ramon haar voorstelde om bij het 
wijkberaad te komen. “Je vroeg mij 
toen wat het wijkberaad voor mij kon 
betekenen en niet wat ik voor het wij-
beraad zou kunnen doen. Dat is mij 
bijgebleven, want ik had die laatste 
vraag verwacht. Is deze houding de 
kern van hoe jij jouw draai geeft aan 
het wijkberaad?” Ramon: “Ja, het 
wijkberaad is namelijk geen bedrijf! 
Het wijkberaad bestaat uit vrijwilli-
gers, die meestal binnenkomen met  
het idee van ‘ze gaan me een taakje 
geven’. Maar wij zijn niet van het ge-
ven van taakjes, wij zijn van gelijk-
waardig laten meepraten over de 
wijk. Soms duurt het kort, soms wat 
langer, maar meestal vinden nieuwe 
bestuursleden zelf een thema of 
project waarvan ze zeggen ‘ja, dát 
wil ik gaan doen’!” 
 
     “Ik zie trouwens graag vrijwilli-
gers komen”, benadrukt Ramon. “Ik 
heb hier misschien een aparte kijk 
op, maar je hebt volgens mij aan de 
ene kant mensen die positief in het 
leven staan en dingen willen opbou-
wen, de opbouwers. En je hebt men-
sen aan de andere kant van het 

spectrum die aan de kar hangen, 
dingen kapot en vies maken, de af-
brekers. En een grijs gebied ertus-
sen van mensen die niemand tot last 
zijn, maar ook weinig inzet laten 
zien. Ik vind het belangrijk dat wij als 
wijkberaad ons niet te veel moeten 
storen aan de afbrekers, de mensen 
die de poep van hun hond niet op-
ruimen of hun peuken op straat gooi-
en. Die groep is moeilijk om te tur-
nen, hebben een grote mond als je 
ze er op aanspreekt en zijn niet ge-
ïnteresseerd in hun omgeving." 
 
     “Dus wat ik als voorzitter zou wil-
len is dat wij de groep mensen die 
het wel goed bedoelen, groter ma-
ken door ook de mensen in het grijze 
midden mee te laten doen. En je 
hoopt dan dat die wijkgenoten zich 
niet uit het veld laten slaan door het 
gedrag van de afbrekers, dat ze niet 
gaan denken ‘met al mijn inspannin-
gen, het heeft toch geen zin’.” Dat 
gevoel van ‘het heeft geen zin’ heeft 
Ramon ook heel sterk in 2017 ge-
had. Hij overwoog toen zelfs om met 
het wijkberaad te stoppen. “Ik ging 
namelijk wekelijks peuken rapen in 
het winkelcentrum Houtwijk om een 
voorbeeldfunctie te tonen. Terwijl ik 
daarmee bezig was, kwam er ie-
mand voorbij die zo zijn peuk op 

straat gooide. Ook was er een win-
kelier die mij niet wilde helpen om 
zijn eigen peuken en die van zijn per-
soneel bij de boom voor zijn winkel-
deur op te ruimen. Uiteindelijk heb ik 
na veel wikken en wegen toch beslo-
ten om door te gaan als voorzitter. Ik 
besloot toen wel om te stoppen met 
peuken rapen en ben mij samen met 
andere bestuursleden volledig gaan  
inzetten voor de opknapplannen in 
onze wijk. Ik ben er erg trots op dat 
door die inzet van al die opbouwers 
onder meer het winkelcentrum wordt 
opgeknapt!” 
 
     “Betekent dit dat je weer volop 
energie hebt voor het wijkberaad en 
dat je nog wel 10 jaar door kunt als 
voorzitter?” Ramon: “Het voorzitter-
schap bevalt mij goed. Maar als er 
zich een nieuwe voorzitter zou 
aandienen dan vind ik het niet erg 
om mijn plekje af te staan. Natuurlijk 
spelen de bewoners van Houtwijk tij-
dens de Algemene Ledenvergade-
ring wel een belangrijke rol bij een 
voorzittersverkiezing. En zou het 
niet leuk zijn als er zich meerdere 
kandidaten voor het voorzitterschap 
aanbieden? Dan valt er voor de be-
woners iets te kiezen en maken we 
er een leuk avondje van.” 
 

D 

Meer aandacht voor de ‘opbouwers in onze wijk’  
en minder aandacht voor de ‘afbrekers in de wijk’ 

Ramon Meesters,voorzitter 
Wijkberaad Houtwijk 
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Hulp nodig bij uw financiën? 

Bent u het financiële overzicht kwijt of zijn er schulden die te 

groot zijn om zelf nog te kunnen aflossen: 

Bewindvoering kan dan voor u de eerste stap zijn om de 

geldzaken weer op orde te krijgen. 

Een bewindvoerder neemt uw financiële zaken over waardoor 

u weer financiële rust krijgt en zich geen zorgen meer hoeft te 

maken over uw geldzaken. 

Waarom Oost West Bewindvoering? 

Bij Oost West Bewindvoering luisteren wij naar u. Wij zijn er 

voor u en uw financiën. U heeft een vaste bewindvoerder die 

5 dagen in de week voor u beschikbaar is. Ook heeft u 24/7 

inzage in uw financiën.  

Bij ons wordt u snel geholpen. 

Heeft u vragen over bewindvoering of wilt u hulp bij uw 

financiën, neem dan contact met ons op via: 

 

Telefoon     085-0604857  ma t/m vrij 9.00 tot 17.00 

Whatsapp   06-81552862 

E-mail         info@oostwestbewindvoering.nl 

Website      www.oostwestbewindvoering.nl 

 

Oost West Bewindvoering, Postbus 45695, 2504 BB Den Haag 
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Wijktuin Houtwijk                                                          Christiaan Scheen 
 

Het is weer voorbij… 
De dagen beginnen 
korter te worden en 
’s avonds gaan de 
lampen weer eerder 
aan. Het is weer 
voorbij. In de afge-
lopen maanden is 
veel gepubliceerd 
over de klimaatver-
anderingen in de 
hele wereld. Hetere 
zomers en periodes 
met meer regen. 
Waar het op de ene 
plek op aarde 45 
graden Celsius is, 
valt er op een an-
dere plek 200 milli-
meter regen in een 

paar dagen. Het is een gezamenlijke verantwoordelijkheid om de natuur te 
respecteren en de schade te herstellen ook al moeten wij ons gedrag 
aanpassen. In de wijktuin zie je de eerste sporen van de herfst. Dankzij de 
subsidie van de gemeente is het dak op het ‘chalet’ vervangen en dat was 
wel noodzakelijk. Het ziet er weer netjes uit. Toch op deze plek een oproep 
aan iedereen die op het complex tijd doorbrengt: ruim de eigen rommel op 
en verniel niet de bank en tafel. Het kost dan allemaal  tijd en geld om een 
en ander te herstellen en…zorgt voor allemaal gedoe. Het is hier een plek 
van gastvrijheid en iedereen moet zich daar veilig voelen.  

             Andreas Dijk 

BuurtBoerderij Nijkamphoeve                                           Andreas Dijk                                                                               
 

Vreugde en verdriet…     
De wisselvallige zo-
mer zit er weer op. We 
mochten hier veel be-
zoekers ontvangen en 
daar zat ook een 
vreemde vogel bij. Een 
ontsnapte ara die weer 
snel bij de eigenaar 
terug was. Erg blij wa-
ren wij met het ophef-
fen van de vogelgriep-
maatregelen waardoor 
onze kippen - ook tot 
hun vreugde - weer 
lekker door de knuffel-
wei konden scharre-

len. Verder kregen wij opeens logés. Bij de vrijwilligsters die onze kippen 
verzorgen kropen thuis eind juli zes Transsylvanische naakthalzen uit het 
ei. In afwachting van het moment dat hun nachthok gereed  was, bood De 
Nijkamphoeve tijdelijk onderdak. Helaas was er ook verdrietig nieuws: onze 
jonge, slimme, sociale melkgeit Blanche moesten we laten inslapen. Ze 
had pijn (slijtage in de gewrichten) die niet meer met pijnstillers kon worden 
bestreden. Bij onze ezels Maaike en Sanne werden ouderdomskwalen 
geconstateerd, maar met goede begeleiding en medicatie kunnen zij ge-
woon hier bij ons oud worden. 

 Bestuursinformatie 

www.wijktuinhoutwijk.nl       

www.nijkamphoeve.nl      
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Houtwijkers steunen wijkgenoten                                                                               Femke Beeloo-Planken.      

Wijkgenoot Wei Chen gedood tijdens steekincident 

Hartverwarmende inzamelingsactie voor getroffen familie Chen 
Ons bestuurslid Femke Beeloo-
Planken heeft samen met haar zus 
Petra een inzamelingsactie ge-
houden voor de familie van de 
gedode snackbareigenaar Wei 
Chen. Zijn vrouw, Xiao Sun, zat 
zonder inkomsten en de financiële 
problemen stapelden zich op. 
 

Begin augustus 
zaten Femke en 
Petra bij Xiao 
Sun thuis en 
hoorden dat zij 
de snackbar 

weer moest openen. Niet omdat ze 
dat nu wilde of ook maar aankon, 
maar omdat het geld op was en de 
rekeningen zich gingen opstapelen. 
Zij bleek geen overheidsuitkering te 
ontvangen en er werd verwacht dat 
zij eerst het vermogen in haar eigen 
zaak zou gaan opmaken. De zussen 
zagen dat Xiao er nog helemaal niet 
klaar voor was om aan de slag te 
gaan en kwamen met het idee om 
een inzamelingsactie te starten. Al 
binnen 48 uur werd het streefbedrag 
van 10.000 euro bereikt.  
 
Rollercoaster 
Midden augustus ging het ineens 
'los'. Omroep West bracht een kri-
tisch artikel uit, NOS pakte dit op en 
zowel in de Haagse gemeenteraad  
als in de Tweede Kamer werden er 
vragen gesteld. Hierop zijn tot nu toe 
helaas nog geen antwoorden gege-
ven. Na de aandacht in de media 
werd er het ongelooflijke bedrag van 
meer dan 116.000 euro ingezameld. 
“Het was een rollercoaster: aan de 
ene kant waren we ontzettend blij 
met alle aandacht voor Xiao en met 
de vele mensen die haar wilden 
steunen”, vertelt Femke. “Aan de 
andere kant was er heel veel 
verdriet, omdat het niet nodig zou 
zijn geweest. Als de politie eerder 
had gereageerd op de aangiftes en 
meldingen in de afgelopen jaren was 
het misschien nooit zo geëscaleerd. 
Ook zou er dan geen inzameling no-
dig zijn geweest als de overheid 
ondernemers die slachtoffer worden 
van zoiets gruwelijks op een betere 
manier zou bijstaan!”  

 
Speciale benefietavond  
Begin augustus bood Danny van het 
Loosduinse Café 'Onze Molen' ons 
een benefietavond aan om deze 
geslaagde geldinzamelingsactie af 
te sluiten. De diskjockeys  Resque 
en Marcel gingen ook  belangeloos 
draaien. Tijdens deze bijeenkomst 
werden foto’s getoond van Wei en 
Xiao in betere tijden. ”Heel bijzonder: 
er werden mooie gesprekken ge-
voerd over het leven en hoe je met 
z'n allen daaruit moet halen wat erin 
zit, omdat het zomaar voorbij kan 
zijn. Dat kan door zoiets afschuwe-
lijks als deze gebeurtenis, maar ook 
door, bijvoorbeeld, een ongeluk of 
ziekte”, benadrukt Femke. “We moe-
ten met z'n allen blijven klaarstaan 
voor elkaar en helpen waar nodig is. 
Het was een warme en liefdevolle 
avond en een hele mooie afsluiting 
van de inzamelingsactie. “Het is 
hartverwarmend dat zoveel mensen 
om mij en mijn gezin geven en ons 
zo steunen in deze moeilijke tijd., 
dank jullie wel!”, aldus een emo-
tionele Xiao in haar dankwoord. 
 
Rechtzaken 
In september zijn de inhoudelijke 
rechtszaken geweest waarbij de drie 
verdachten terechtstonden voor hun 
daden. Deze zaken zijn, vanwege  

 
hun jonge leeftijden, achter gesloten 
deuren. Als het Houtwijkblad uitkomt  
(begin oktober) zal het vonnis wor-
den uitgesproken. De media zullen 
daar aandacht aan besteden. Het 
wijkberaad zal verslag doen via 
social media. Belangrijk voor ieder-
een om te weten: de familie van de 
daders woont inmiddels niet meer in 
Houtwijk, maar zij mogen hier wel 
gewoon blijven komen! Gebeurt er 
iets waarover u zich zorgen maakt, 
neem dan geen contact op met het 
wijkberaad, maar bel dan direct de 
politie: 0900-8844 (geen spoed) of 
112 (spoed). 
 
Heropening snackbar? 
“Deze vraag komt bijna dagelijks bij 
ons binnen. We horen dan ook vaak 
dat wijkgenoten de heerlijke patat, 
de lekkere kroketten en de softijsjes 
missen. Ook vinden velen dat Hout-
wijk gewoon de beste snackbar van 
Loosduinen heeft. Daar zijn wij het 
natuurlijk mee eens!” Na de rech-
terlijke uitspraak zal worden begon-
nen met het schoonmaken van de 
snackbar waarna de zaak weer open 
gaat. Dit zal naar verwachting uiter-
lijk eind oktober zijn. “Xiao en haar 
kinderen zien u dan heel graag weer 
komen voor de lekkerste snacks van 
Houtwijk! “, aldus Femke en Petra.

Het echtpaar Chen in betere tijden… 
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Agenda  

 

Evenementen Agenda 2023 
Om bewoners in Houtwijk actief met el-
kaar te verbinden, willen wij proberen 
ook dit jaar diverse evenementen te or-
ganiseren om jong, oud, cultuur, rijk en 

arm in contact te brengen.  
 
28.10.2023  
Houtwijk Halloween Experience - 
aanmelden verplicht!  
08.11.2023 
Algemene jaarvergadering (locatie:  
sv Houtwijk) 
20.11.2023  
10:00 uur Onthulling muurschilderingen 
(internationale dag Kinderrechten) in de 
Jan Romeinstraat  
16.12.2023  
Dickens Loosduinen -           
Rondom Loosduinse molen/Abdijkerk 

 

Loosduinen/Houtwijk op FM Radio 
Vanaf september is Femke Beeloo-
Planken, secretaris Wijkberaad Hout-
wijk, de correspondent van stadsdeel 
Loosduinen bij Den Haag FM Radio in 
het programma ‘Bob staat op’. 
 
Elke werkdag van 07.00 tot 10.00 uur komt 
het programma live vanuit de Centrale Bi-
bliotheek aan het Spui. Presentator Bob 
Brinkman praat stadsgenoten bij over het 
nieuws uit stad, wijk en straat. "Heb jij een 
leuk nieuwtje en hoor je dat graag terug op 
de radio, stuur dan even een mailtje naar 
info@wijkberaadhoutwijk.nl en wie weet 
vertel ik erover op de radio", aldus Femke. 

 
Iedereen van harte welkom 

Wijkberaad Houtwijk is elke woensdag 
van 10.00 - 12.00 geopend voor bewo-
ners die mee willen doen met onze acti-
viteiten, vragen hebben over wijkgere-
lateerde onderwerpen of die er heel 
even tussenuit willen.  
 
Kom vooral langs en ontmoet andere wijk-
bewoners. Onze locatie is aan de L. van 
Vuurdestraat 16, in het clubgebouw van sv 
Houtwijk. Trap op, door de klapdeuren, 
deur aan de linkerkant. Er is ook een lift 
aanwezig. Samen bedenken we dan waar 
de wijk behoefte aan heeft, waar hulp 
nodig is en wat leuk is om te doen. 
Iedereen is van harte welkom 

 
 
 
. 

                           

Colofon 

 
 
Wijkberaad Houtwijk 
Postbus 52009 
2505 CA Den Haag  

 

Adres:  
Clubhuis sv Houtwijk 
L. van Vuurdestraat 16 
2552 JE Den Haag 
Telefoon: +31 6 2220 1645 
Alleen op woensdag tussen 09.30-11.30 uur  

op andere dagen is e-mail sneller 

 
E-mailadres:  
info@wijkberaadhoutwijk.nl  
 
Website:  
www.wijkberaadhoutwijk.nl 

 
Uitgave 4/2023 - december 
Inleveren kopij: 08.11.2023 
redactie@wijkberaadhoutwijk.nl 

 
Advertenties: 
Informatie over adverteren per  
e-mail: adverteren@wijkberaad-
houtwijk.nl 

 
Druk 
Oranje van Loon Drukkers b.v.  
Chroomstraat 33,  
2544 EX Den Haag 
 
Redactie/vormgeving 
Cees Willemse  
 
Belangrijke telefoonnummers 
Medische hulp, Ouderenzorg en 
steunpunt Mantelzorg zie onze 
website > Contact 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Heerlijk griezelen in Houtwijk… 
 

Op zaterdag 28 oktober 2023 is 
het speciaal voor de liefhebbers 
weer heerlijk griezelen tijdens de 
traditionele Houtwijk Halloween 
Experience. Plaats van delict is 
opnieuw: sv Houtwijk.  
 
Twee angstaanjagende routes! 
Halloween Light: 13.00-17.00 uur, 
lampen blijven aan - voor diegenen 
die niet zoveel aandurven… 
Halloween Dark: 18.00-20.00 uur, 
lampen zijn gedimd - voor de durf-
als onder de deelnemers… 
 
Inschrijven 
Inschrijven kan via het hiernaast in 
de afbeelding vermelde e-mail-
adres, graag onder vermelding van 
het aantal personen en de ge-
wenste route. 

 

 

Uitnodiging Algemene Najaarsledenvergadering 
 

Op woensdag 8 november 2023 

vindt voor alle Houtwijkers de Na-

jaarsledenvergadering van Wijk-

beraad Houtwijk plaats. Iedereen 

is van harte welkom! 
 

Locatie/tijd 

Deze bijeenkomst wordt gehouden 

in het clubhuis van sv Houtwijk in de 

L.van Vuurdestraat nummer 15, 

Den Haag. Aanvang 20.00 uur (in-

loop vanaf 19.30 uur). 

 

De definitieve agenda is straks te 

vinden op onze website. De verga-

derstukken zijn vóór de vergadering 

verkrijgbaar in de vergaderzaal of 

op aanvraag bij het secretariaat (zie 

pagina 19). 
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